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MESSAGE FROM LEADERSHIP / 领导致辞  / リーダーメッセージ 

EN 

2025 marks a decisive moment for the global economy. API GROUP (恒信国际集团) 

is proud to publish the Annual Report Vol.1 – 2025, consolidating our insights into 

global markets and our continuous contribution to society. In a world shaped by 

shifting monetary policy, geopolitical transitions, and technological innovation, we 

stand committed to delivering reliable perspectives and sustainable strategies. This 

report is designed to provide both investors and stakeholders with clarity on 

macroeconomic trends and to highlight how corporate responsibility is embedded 

into our long-term vision. 

CN 

2025 年是全球经济的重要转折点。恒信国际集团荣幸发布 《2025 年度报告 卷

首》，汇集了我们对全球市场的洞察以及持续的社会贡献。在货币政策变化、地缘

政治转型与技术创新塑造的世界中，我们始终致力于提供可靠的观点和可持续的

战略。本报告旨在为投资者和利益相关者提供宏观经济趋势的清晰视角，同时强调

企业责任如何融入我们的长期愿景。 

 



JP 

2025 年は世界経済にとって大きな節目の年となります。API GROUP（恒信国际集团）は 

「Annual Report Vol.1 – 2025」 を発表し、世界市場への洞察と、社会への継続的な貢

献を総合的に示します。金融政策の変化、地政学的な転換、技術革新によって形作られ

るこの世界において、私たちは常に信頼性のある視点と持続可能な戦略を提供することを

使命としています。本レポートは投資家やステークホルダーに対し、マクロ経済動向の明確な

見通しを示すとともに、企業責任がいかに長期的ビジョンに組み込まれているかを示すもので

す。 

 

GLOBAL MARKET OUTLOOK 

 ECONOMIC GROWTH  

 

EN 

According to the IMF World Economic Outlook (July 2025), global GDP is projected 

to expand by 3.0% in 2025, followed by 3.1% in 2026. OECD estimates are slightly 

more optimistic, forecasting 3.2% growth in 2025. The Asia-Pacific region continues 

to lead, supported by resilient domestic demand and structural reforms. In contrast, 

Europe faces slower growth due to energy transition costs and fiscal constraints, 

while the United States shows moderate resilience. 



CN 

根据 IMF《世界经济展望》（2025 年 7 月），2025 年全球 GDP 预计增长 3.0%，

2026 年为 3.1%。经合组织则稍显乐观，预计 2025 年增长 3.2%。亚太地区在强劲

的国内需求与结构性改革的支持下继续引领全球。相比之下，欧洲因能源转型成本

与财政约束而增长放缓，而美国则展现出一定的韧性。 

JP 

IMF「世界経済見通し」（2025 年 7 月） によれば、2025 年の世界 GDP は 3.0% 成長、

2026年には 3.1% が見込まれています。OECDはやや楽観的で、2025 年の成長を 3.2% 

と予測しています。アジア太平洋地域は内需の強さと構造改革に支えられ、引き続き世界

を牽引します。一方で、欧州はエネルギー転換コストや財政制約により成長が鈍化し、米

国は中程度ながら持ち直しを見せています。 

 

MONETARY POLICY & INFL ATION  

 



 

EN 

Global inflation is set to moderate, with OECD projecting G20 average inflation at 

3.4% in 2025 and 2.9% in 2026. The Federal Reserve is expected to gradually lower 

its policy rate from 4.0% in 2025 to 3.75% in 2026, while the European Central Bank 

will move cautiously, aiming for 2.8% in 2026. Japan remains in a low-rate 

environment but shows signs of exiting deflation. 

CN 

全球通胀预计逐步缓解，经合组织预测 G20 平均通胀率将在 2025 年降至 3.4%，

2026 年进一步降至 2.9%。美联储预计将逐步下调政策利率，从 2025 年的 4.0% 

降至 2026 年的 3.75%。欧洲央行则谨慎行动，目标为 2026 年 2.8%。日本仍处于

低利率环境，但已显现摆脱通缩的迹象。 

JP 

世界的なインフレは緩やかに沈静化すると見込まれており、OECDは G20 の平均インフレ

率を 2025 年に 3.4%、2026年には 2.9% と予測しています。米国の FRBは政策金利を

2025 年の 4.0% から 2026年の 3.75% へと段階的に引き下げる見込みであり、ECB も慎

重ながら 2026年に 2.8% を目指しています。日本は依然として低金利環境にあるものの、

デフレ脱却の兆しが見え始めています。 

 



FX & CAPITAL FLOWS  

 

EN 

The US dollar is expected to stabilize after years of strength, while Asian currencies 

such as the yen and yuan show moderate appreciation as capital inflows recover. 

Emerging market FX indices reflect increasing investor confidence, projected to rise 

from 102 in 2025 to 105 in 2026. 

CN 

在多年走强之后，美元预计将趋于稳定，而日元与人民币等亚洲货币在资本回流的

推动下呈现温和升值。新兴市场货币指数显示投资者信心增强，预计将从 2025 年

的 102 升至 2026 年的 105。 

JP 

長期にわたるドル高の後、米ドルは安定化に向かう見通しです。一方、円や人民元といった

アジア通貨は資本流入の回復により緩やかな上昇を見せています。新興市場通貨指数は

投資家の信認強化を反映し、2025 年の 102 から 2026年には 105 へ上昇すると予測

されています。 

 

 

 



M&A TREN DS  

 

 

EN 

Asia-Pacific cross-border M&A is forecasted to expand from 350 deals in 2023 to 

520 deals in 2026, a cumulative growth of nearly 50%. The technology sector 

accounts for the largest share (34%), followed by renewable energy (24%) and 

healthcare (18%). 



CN 

亚太地区跨境并购预计将从 2023 年的 350 起 增加至 2026 年的 520 起，累计

增长近 50%。科技行业占比最大（34%），其次是可再生能源（24%）和医疗（18%）。 

JP 

アジア太平洋地域のクロスボーダーM&A は 2023年の 350件 から 2026年の 520件 へ

と拡大し、累計で約 50%の増加が予測されています。セクター別ではテクノロジーが最大

（34%）、再生可能エネルギー（24%）、ヘルスケア（18%）が続きます。 

 

CSR & ESG 

EDUC ATION  

 

EN 

 Our financial literacy and digital skills programs reached 1,200 participants in 2025, 

building capacity for inclusive growth. 

CN 我们的金融素养与数字技能项目在 2025 年覆盖 1,200 人，为包容性增长提

供助力。 

JP 金融リテラシー・デジタルスキル研修は 2025 年に 1,200人 が参加し、包摂的成長の

基盤を構築しました。 



ENVIRONMENT 

 

EN 

 Our carbon-neutral strategy increased renewable portfolio share to 20% in 2025, 

with CO₂ reductions reaching 12% compared to 2023 levels. 

CN 我们的碳中和战略使绿色投资组合在 2025 年提升至 20%，二氧化碳减排率

较 2023 年达到 12%。 

JP カーボンニュートラル戦略により、再エネ投資比率は 2025 年に 20% に拡大し、CO₂削

減率は 2023年比で 12% に達しました。 

 

COMMUNITY 

 



EN  

We partnered with 8 NGOs and implemented 20 community safety programs in 2024, 

enhancing resilience in local communities. 

 

CN 

我们与 8 家 NGO 合作，并在 2024 年实施了 20 项社区安全项目，提升了当地

社区的韧性。 

JP 8 つの NGO と協働し、2024年には 20件の地域安全プログラム を実施し、地域社

会のレジリエンスを高めました。 

 

VIS ION 

ROADMAP & STR ATEGY  

 

 



EN 

By 2025–2028, API GROUP aims to evolve into a global thought leader. Our strategy 

is built on three pillars: 

1. Market Insights (2025) 

2. Cross-Border Banking (2026) 

3. CSR & ESG Leadership (2027) 

culminating in Global Thought Leadership by 2028. 

CN 

2025–2028 年间，恒信国际集团将逐步发展成为全球思想领导者。我们的战略基于

三大支柱： 

1. 市场洞察（2025） 

2. 跨境银行业务（2026） 

3. CSR 与 ESG 领导力（2027） 

并在 2028 年实现全球思想领导地位。 

JP 

2025〜2028年にかけ、API GROUP はグローバルな思想的リーダーへの進化を目指しま

す。その戦略は三本柱に基づきます： 

1. 市場洞察（2025） 

2. クロスボーダー・バンキング（2026） 

3. CSR・ESG リーダーシップ（2027） 

そして 2028年には「グローバル・ソートリーダー」として確立します。 

 


